

21 September UMAS

نموذج محتويات السيرة الذاتية لأعضاء هيئة التدريس في الجامعة

	البيانات باللغة الإنجليزية	البيانات باللغة العربية	
Personal Information	Name: Fadl M0hammed Abd Allah Shouga Al-Den Academic Degree Assistant Professor - September 21 University Specialty: Strategic management Faculty: Education Department: Department of Educational Administration and Planning E-mail: fadlshujaa@gmail.com	الاسم: فضل محمد عبدالله شجاع الدين الدرجة العلمية: أستاذ مساعد- جامعة ٢١ سبتمبر التخصص الدقيق: إدارة استراتيجية الكلية: التربية القسم العلمي: قسم الإدارة والتخطيط تربوي الايميل:fadlshujaa@gmail.com	المعلومات الشخصية
Personal Summary	Dr. Fadl Shouga Al-Den, holds a PhD in Management and Planning from Sana'a University in 2021-2022, and previously obtained a preliminary doctorate and master's degree in the same specialization. I am a faculty member at September 21 University for Medical and Applied Sciences. I have extensive experience in statistical analysis. I am a lecturer at many universities in strategic management, medical statistics, and research methods. I am proficient in using computers and have many skills, including communication skills, teamwork, the ability to manage time, critical thinking, and leadership skills. I worked as Vice Dean for Quality Affairs at the College of Medicine and I am currently Vice Dean of the College of Applied Medical Sciences and the College of Higher Nursing at September 21 University. I contributed to completing the description of the Medicine and Surgery Program and its courses according to academic accreditation standards. I am a member of the self-evaluation team for the Medicine and Surgery Program and the Higher Nursing Program according to academic accreditation standards. I also supervised graduation projects for students of the College of Medicine and participated in many specialized workshops and courses. I have published research and regularly participate in scientific conferences.	د. فضل شجاع الدين، حاصل على درجة الدكتوراه في الإدارة والتخطيط من جامعة صنعاء عام ٢٠٢٦-٢٠٢١، وسبق لي الحصول على تمهيدي دكتوراه وماجستير في التخصص ذاته، عضو هيئة التدريس بجامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية، لدي خبرة واسعة في التحليل الإحصائي محاضر في العديد من الجامعات في الإدارة الاستراتيجية والاحصاء الطبي ومناهج البحث، اجيد استخدام الكمبيوتر ولدي امتلك العديد من المهارات منها مهارات الاتصال والعمل الجماعي والقدرة على إدارة الوقت، والتفكير النقدي، إضافة إلى المهارات القيادية. عملت كنائب عميد لشؤون الجودة في كلية الطب واعمل حاليا نائب عميد لكلية العلوم الطبية التطبيقية وكلية التمريض العالي بجامعة ٢١ سبتمبر ، وأسهمت في انجاز توصيف برنامج الطب والجراحة ومقرراته وفقاً لمعايير الاعتماد الأكاديمي، عضو فريق والجراحة ومقرراته وفقاً لمعايير الاعتماد الأكاديمي، عضو فريق لمعايير الاعتماد الأكاديمي، كما أشرفت على مشاريع تخرج لطلبة كلية الطب وشاركت في العديد من الورش والدورات المتخصصة. لي أبحاث الطب وشاركت في العديد من الورش والدورات المتخصصة. لي أبحاث الطب وشاركت في العديد من الورش والدورات المتخصصة. لي أبحاث الطب وشاركت العلمية وأشارك بانتظام في المؤتمرات العلمية.	نبذة تعريفية



Education	 PhD in Management and Planning - Department of Management - Faculty of Education, 2021-2022, Sana'a University. Pre-PhD in Educational Administration and Planning - 2017-2018 - Sana'a University. Master of Educational Administration and Planning - 2014 - 2015- Sana'a University. Pre-Master's in Educational Administration and Planning 2011-2012. BA in Mathematics and Statistics, Ain Shams University - Arab Republic of Egypt - 1992. 	دكتوراه في الإدارة والتخطيط - قسم الإدارة -كلية التربية جامعة صنعاء ٢٠٢١-٢٠٢م. تمهيدي دكتوراه إدارة وتخطيط تربوي ٢٠١٧ - ٢٠١٥م ماجستير إدارة وتخطيط تربوي ٢٠١٤ - ٢٠١٥ م جامعة صنعاء. تمهيدي ماجستير إدارة وتخطيط تربوي ٢٠١١ - ٢٠١٢ م م. بك رياضيات واحصاء جامعة عين شمس -جمهورية مصر العربية ١٩٩٢م.	التعليم
Personal Skills	Ability to: Analyze statistical data using SPSS Teamwork Problem solving Critical thinking Time management Adaptability and flexibility Leadership skills	القدرة على: تحليل البيانات الإحصائية باستخدام برنامج الحزم الإحصائية SPSS العمل الجماعي حل المشكلات التفكير النقدي إدارة الوقت التكيف والمرونة المهارات القيادية	المهارات الشخصية
Professional Experiences:	 Deputy Dean of the Faculty of Medicine for Quality Assurance and Academic Accreditation – 21 September University for Medical and Applied Sciences. Deputy Dean of the Faculty of Applied Medical Sciences for Quality Assurance and Academic Accreditation Affairs - 21 September University for 	 نائب عميد كلية الطب لشئون ضمان الجودة والاعتماد الأكاديمي-جامعة ٢١ سبتمبر. نائب عميد كلية العلوم الطبية التطبيقية وكلية التمريض العالي لشئون ضمان الجودة والاعتماد الأكاديمي-جامعة ٢١ سبتمبر ٢٠٢٤. الاشراف على انجاز : توصيف برنامج كلية 	الخبرات المهنية والاكاديمية



	Medical and Applied Sciences, 2024. Supervising the completion of: Description of the Faculty of Medicine and Surgery program and its courses, 21 September University for Medical and Applied Sciences. Programmatic self-evaluation (for the Medicine and Surgery program - 21 September University for Medical and Applied Sciences) in accordance with the standards of the Council for Academic Accreditation and Quality Assurance. Supervising many graduation projects for students of the Faculty of Medicine, 21 September University for Medical and Applied Sciences. Lecturer for many courses such as medical and biological statistics, research methodology, health psychology, mathematics, strategic management - management information systems, and ethics of the medical profession in many public and private universities. Statistical data analyst using SPSS. Consultant at the Development Fund. Trainer in many educational and academic programs.	الطب والجراحة ومقرراته، جامعة ٢١ سبتمبر، التقييم الذاتي البرامجي (لبرنامج الطب والجراحة الاعتماد الأكاديمي وضمان الجودة. الاشراف على العديد من مشاريع التخرج لطلبة كلية الطب جامعة ٢١ سبتمبر محاضر للعديد من المقررات مثل: (الاحصاء الطبي، الحيوي، مناهج البحث Research) الرياضيات، الإدارة الاستراتيجية- نظم الرياضيات، الإدارة الاستراتيجية- نظم المعلومات الادارية ، اخلاقيات المهن الطبية في العديد من الجامعات الحكومية والخاصة. استشاري في صندوق التنمية. والأكاديمية.	
Projects	 PhD thesis. Master's thesis Two research papers published in scientific journals Refereeed many master's and doctoral theses Vice-Chairman of the Preparatory Committee for the First Scientific Conference of September 21 University - Faculty of Medicine to discuss the graduation research of the first batch - July 2023. 	اطروحة دكتوراه. رسالة ماجستير بحثين منشورين في مجلات علمية حكمت العديد من رسائل الماجستير والدكتوراه نائب رئيس اللجنة التحضيرية للمؤتمر العلمي الاول لجامعة ٢١ سبتمبر - كلية الطب لمناقشة بحوث تخرج الدفعة الأولى - يوليو ٢٠٢٠ .	المشاريع المنجزة



Drofogoioval	 Member of the Preparatory Committee for the Second Scientific Conference of September 21 University - Faculty of Medicine Supervising many graduation projects for students of the Faculty of Medicine, September 21 University Participated in the completion of: Description of the program of the Faculty of Medicine and Surgery and its courses, September 21 University, Participated in the completion of the programmatic self-evaluation (for the program of Medicine and Surgery - September 21 University) according to the standards of the Academic Accreditation and Quality Assurance Council Participated in the completion of the self-evaluation of the program of the College of Higher Nursing - September 21 University Member of the editorial team of the Scientific Journal of 	سبتمبر — كلية الطب الاشراف على العديد من مشاريع التخرج لطلبة كلية الطب جامعة ٢١ سبتمبر — شاركت في انجاز : توصيف برنامج كلية الطب والجراحة ومقرراته، جامعة ٢١ سبتمبر، — شاركت في انجاز التقييم الذاتي البرامجي (لبرنامج الطب والجراحة جامعة ٢١ سبتمبر) وفقاً لمعابير مجلس الاعتماد الأكاديمي وضمان الجودة — شاركت في انجاز التقييم الذاتي لبرنامج كلية التمريض العالي — جامعة ٢١ سبتمبر	الانتماءات
Professional Affiliations	Administrative and Human Sciences - issued by Razi University.	عضو فريق تحرير المجلة العلمية للعلوم الإدارية والإنسانية – التي تصدرها جامعة الرازي .	الانتماءات
Training Courses	 Training Programs: School principals course (world learning – AMIDEAST- educational). A course on the subject of learning difficulties - from Princess Tharwat College. Many courses in psychology, teaching strategies, measurement and evaluation, educational methods and techniques conducted by the UNESCO Regional Office in Cairo. Training course for trainers of the national training team (internet + PowerPoint). A course in the program to combat violence against children and alternative educational methods to punishment in cooperation with UNICEF. Trainer course in Psychological support program to address psychological trauma resulting from the impact 	الدورات الحاصل عليها شاركت في العديد من الدورات منها: • دورة مدراء المدارس — AMIDEAST- educational). • دورة في موضوع صعوبات التعلم — من كلية الأميرة ثروت. • دورات عديدة في علم النفس وطرق - استراتيجيات التعليم — القياس والتقويم — الوسائل والتقنيات التعليمية من مكتب اليونسكو الإقليمي بالقاهرة. • دورة تدريب مدربي الفريق الوطني للتدريب في (internet+PowerPoint). • دورة في برنامج مناهضة العنف ضد الأطفال والوسائل التربوية البديلة للعقاب بالتعاون مع اليونسف.	الدورات التدريبية



	of wars. - Workshops: - Participated in the preparation and implementation of many workshops organized by 21 September University for Medical and Applied Sciences, Faculty of Medicine, including training students of the first batch - Faculty of Medicine to skillfully prepare and present scientific research, publicizing the Bachelor of Medicine and Surgery program, training academic staff on the methodology for preparing achievement tests and evaluating students according to learning outcomes A workshop to review and approve the nursing program description at Ibn Al-Nafis University Course report workshop at AlYemenia University.	الصدمات النفسية الناتجة من تأثير الحروب. الورش التي شاركت فيها: - شاركت في اعداد وتنفيذ العديد من الورش الذي نظمتها جامعة ٢١ سبتمبر كلية الطب منها: (تدريب طلاب الدفعة الاولى – كلية الطب لأعداد وعرض البحوث العلمية بمهارة. ، أشهار برنامج بكالوريوس الطب والجراحة، تدريب الكادر الاكاديمي حول منهجية إعداد الاختبارات التحصيلية وتقييم الطلبة وفقاً لمخرجات التعلم ورشة مراجعة واقرار توصيف برنامج التمريض بجامعة ابن النفيس ورشة منهجية اعداد الاختبارات	
Scientific Activities and Conferences	 A research entitled Wise Planning in the Administration of the Greatest Messenger of the Islamic State was presented at the First International Scientific Conference of the Greatest Messenger, which was held by the Charitable Society for Teaching the Holy Qur'an during the period (24/26 Rabi' al-Awwal 1445 AH corresponding to 9/11 October 2023 AD). Vice Chairman of the Preparatory Committee for the First Scientific Conference of 21 September University - Faculty of Medicine to discuss the graduation research of the first batch. Member of the Preparatory Committee for the Second Cardiology Scientific Conference of 21 September University - Faculty of Medicine. I also participated in many scientific conferences, the most recent of which was: The Fifth Yemeni Conference on Neurosurgery and Spine, held by the Yemeni Society for Neurosurgery and Spine during the period 	 بحث بعنوان التخطيط الحكيم في إدارة الرسول الأعظم للدولة الإسلامية تم عرضة في المؤتمر الدولي الأول للرسول الاعظم العلمي الأول الذي اقامته الجمعية الخيرية لتعليم القران الكريم خلال الفترة (٢٦/٢٤ ربيع أول ٥٤٤هـ الموافق ١١/٩ أكتوبر ٢٠٢٣م). نائب رئيس اللجنة التحضيرية للمؤتمر العلمي الاول لجامعة ٢١ سبتمبر - كلية الطب لمناقشة بحوث تخرج الدفعة الأولى. عضو اللجنة التحضيرية للمؤتمر العلمي الثاني لجامعة ٢١ سبتمبر – كلية الطب لعلوم أمراض القلب. وكذلك شاركت في العديد من المؤتمرات العلمية التي وكذلك شاركت في العديد من المؤتمرات العلمية التي والاعصاب والعمود الفقري والذي اقامته الجمعية اليمنية لجراحة المخ والاعصاب والعصود الفقري خلال الفترة 	الانشطة ومؤتمرات العلمية



	from 11/29-30/2023.	من ۲۹ ـ ۲۰۲۳ / ۲۰۲۳ م.	
Publications	 Wise Planning in the Administration of the Greatest Messenger of the Islamic -Publication date: 13/7/2024 AD Razi University Journal of Administrative and Human Sciences - Volume No. (5) Issue (10). Marketing of University Services and its Relationship With Enhancing Competitiveness for Private Yemeni Universities. Journal of the Arabian Peninsula Center for Educational and Human Research - (Volume 3) Issue (21). 	 ● التخطيط الحكيم في إدارة الرسول الأعظم الدولة الإسلامية ● تاريخ النشر ٢٠٢٤/٧/١٣م مجلة جامعة الرازي للعلوم الإدارية والانسانية - مجلد رقم(٥) العدد (١٠). ● تسويق الخدمات الجامعية وعلاقته بتعزيز القدرة التنافسية للجامعات اليمنية الإهلية ● تاريخ النشر يونيو ٢٠٠٤م مجلة مركز جزيرة العرب للبحوث التربوية والإنسانية — (المجلد) العدد (٢١). 	الأبحاث المنشورة